
 1

Z Á P I S   
 

z veřejného zasedání zastupitelů obce KOSOŘICE 
konaného dne  18. června   2008 

 
Přítomni: Ing. Tomáš Poslt, Hruška Jiří, Králová Věra, Mojžíšová Pýchová Denisa, Kovář 
Jaroslav 
Přítomen:   Jiří Cerman po 5 projednaném bodu 17:24 hod.   
Omluveni: Václav Vávra  
Dále byli přítomni občané obce dle presenční listiny. 
 
Jednání zahájil v 17,03 hodin a řídil starosta obce ing. Tomáš Poslt a konstatoval, že jednání 
zastupitelů je usnášeníschopné. 
 
Navržený program zasedání: 

1. Volba návrhové komise, ověřovatelů zápisu a zapisovatele 
2. Kontrola minulého zápisu 
3. Majetkové záležitost – prodej parcel 
4. Rozpočtová opatření č. 3/2008  
5. Smlouva o zřízení věcného břemene pro ČEZ Distribuce a.s. na pozemky č. 435/1, 

435/32, 435/58-435/77, 622/2 a 650/1  
6. Zprávy z činnosti OÚ   
7. Diskuze  
  

Návrh pana starosty – doplnit za bod 5 – schválení smlouvy s fi Direkta Group s.r.o. – podání 
žádostí o získání finanční podpory z Programu rozvoje venkova a další bod – zprávu 
pořádkové komise o stavu obecního majetku č. p. 30. 
 
K navržené změně  nebyly připomínky     schváleno  5 hlasy 
         proti  0 
 
Schválený program zasedání: 
   1. Volba návrhové komise, zapisovatele a ověřovatelů zápisu 
   2. Kontrola minulého zápisu  
   3. Majetkové záležitosti – prodej parcel  
   4. Rozpočtová opatření č. 2/2008 
   5. Smlouva o zřízení věcného břemene pro ČEZ Distribuce a.s. na pozemky č. 435/1, 
       435/32, 435/58-435/77, 622/2 a 650/1  
   6. Smlouva s fi Direkta Group s.r.o. – o získávání finanční podpory z Programu 
        rozvoje venkova 
   7. Zpráva pořádkové komise o stavu obecního majetku č.p. 30  
   8. Zprávy z činnosti OÚ  
   9. Diskuze   
 
K bodu 1. 
 Zapisovatelka:  Kovaříková Jaroslava   schváleno  5 hlasy 
         proti  0 
  
 Návrhová komise: Mojžíšová Pýchová Denisa   
    Kovář Jaroslav   schváleno        5 hlasy 
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         proti   0 
 Ověřovatelé zápisu: Hruška Jiří   
    Králová Věra     schváleno  5 hlasy 
         proti   0 
 
 
K bodu 2. 
Kontrola minulého zápisu –  úkoly – podepsání smluv na prodej pozemků – úkol trvalý do 
podepsání všech smluv, podepsány smlouvy na 15 parcel, dnes budou ke schválení další 3 
parcely, vyskytl se problém se 2 zájemci – jeden odřekl a druhý se přes několik výzev 
neozval, dnes budou předloženy smlouvy s dalšími 3 zájemci ke schválení    
    bod č. 30/08 – trvá – smlouva na objekt č. p. 45 
    bod č. 31/08 – trvá – výstavba nového chodníku 
    bod č. 32/08 – trvá – projekt na lesopark  
    bod č. 63/08 – zrušit – kontejner na nápojové obaly – Compag 
zajišťuje pouze na v některých lokalitách – musíme zajistit jiné řešení  
         schváleno  5 hlasy 
         proti   0 
 
K bodu 3. 
Majetkové záležitosti – prodej parcel  
Zrušení schváleného prodeje: 
parcela č. 435/65 ing. Weberová Simona – po několika výzvách nereagovala 
         schváleno  5 hlasy 
         proti   0 
parcela č. 435/60 Dufek Radim – zrušil     

schváleno 5 hlasy 
         proti   0 
Schválení prodeje: 
parcela č. 435/62 Ulman Jakub       schváleno  5 hlasy 
         proti   0 
parcela č. 435/60 Ing. Michalec Martin a Bc. Matějková Šárka   
         schváleno  5 hlasy 
         proti    0 
parcela č. 435/70 Maška Martin a Minaříková Gabriela  

schváleno  5 hlasy 
         proti   0 
Podpisem smluv byl pověřen starosta obce ing. Tomáš Poslt. schváleno  5 hlasy  
         proti   0  
      
K bodu 4. 
Rozpočtová opatření č. 03/2008 – zvýšení položky v příjmech – dotace od obcí za žáky v MŠ, 
přesun a úprava položek ve vydání – oprava silnic, školení a semináře   
         schváleno  5 hlasy  
         proti   0  
 
K bodu 5. 
Smlouva o zřízení věcného břemene pro ČEZ Distribuce a.s. na pozemky č. 435/1, 435/32, 
435/58-435/77, 622/2 a 650/1.  Projednávání tohoto bodu bylo již v programu 2x, ale pro 
nedostatky ve smlouvě bylo projednání zrušeno. Po projednání s p. Podrázkým, p. Brabcem a 
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katastrálním úřadem bude u parcel 435/58-435/77 (SAD) věcné břemeno pouze na 
pojistkovou skříň. 
         schváleno 5 hlasy 
         proti   0 
K bodu 6. 
Smlouva s fi Direkta Group s.r.o. 
V roce 2007 jsme měli smlouvu s Asistenčním centrem – žádost o dotaci na komunikace před 
sběrným místem – dotaci jsme nedostali.  
Na samostatnou akci rekonstrukce komunikací se dotace nedostanou. Jednotlivé akce jsou 
bodovány.  Bude zpracována žádost na rekonstrukci komunikace před sběrným místem, na 
rekonstrukci sběrného místa, opravu a výstavbu chodníků, rekonstrukci místa bývalého depa 
(lesopark) a doplnit třeba i drobnosti. Fi. Direkta Group s.r.o. nabízí i zpracování dotace na 
výstavbu nové ČOV a tlakové kanalizace. Finanční náklady na zpracování cca 40 tis Kč po 
vypracování projektu a zaregistrování žádosti, 60 tis. Kč po obdržení dotace. částečně 
uznatelná položka. 
S fi spolupracují i okolní obce a úspěšnost získání finanční podpory je vysoká.  
Podepsáním smlouvy bude pověřen starosta obce  
         schváleno 6 hlasy 
         proti   0 
  
K bodu 7. 
Zpráva pořádkové komise o stavu obecního majetku č. p. 30. Se stavem seznámil pan Kovář 
Jaroslav.  V posledním roce je tato budova velmi zdevastovaná a hrozí zřícení. V budově jsou 
hlášeny 2 osoby, které objekt trvale neobývají, což bylo zjištěno při osobní kontrole, není to 
ani vzhledem ke stavu nemovitosti možné. Nutno prověřit možnosti ke zrušení údaje o 
trvalém pobytu a následně zajistit demoliční rozhodnutí.  Pověřen starosta obce. 
         schváleno  6 hlasy 
         proti   0 
  
K bodu 8. 
Činnost  OÚ  - doručena dokumentace k výstavbě chodníků – souhlas s bezúplatným  
  převodem dosud zastavěného prostranství musí schválit rada kraje i  
  zastupitelstvo kraje   
  - akce lesopark - zaslány podklady projektantovi se žádostí za jakou cenu a 
  sdělení termínu vypracování 
   - vyúčtování neinvestičních nákladů na děti z okolních obcí - pan starosta 
  jednal se starostou z obce Charvátce - za předškolní hradí plnou částku, za 
  mladší pouze 200 Kč dítě/měs. Starosta města Dobrovice odmítl hradit - mají 
  vlastní MŠ.  
  - odbor kontroly MV  - zaslány vzory na uzavření smluv s okolními obcemi o 
  návštěvě dětí v MŠ -  stanovení podmínek přijímání dětí 
  - problém s umístěním vodoměrů do šachet v lokalitě SAD – jednání s fi  
  Bostas o napravení  
   
K bodu 9. 
Diskuse: 
p. Kovář  - křovinořez je vadný - nákup náhradního dílu, případně nového  
p. starosta  - objednány nové vývěsky pro hasiče a sportovce u fi Elektrosun 
   - vývěsky na mapy pro cyklostezky - zahrnout do dotací 
p. Kalinová  - nepořádek na parkovišti u prodejny Jednoty i v okolí prodejny 
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p. starosta - prověřit smlouvu s Jednotou a zjednat nápravu buď u Jednoty, nebo zajistit 
  úklid z vlastních zdrojů - námět pro pořádkovou komisi  
p. starosta - požádal občany, pokud vidí stržené plakáty, aby tyto vyhodily do koše 
p. Kalinová - možnosti obce zajištění míst pro seniory v domech s pečovatelskou službou, 
domovech důchodců apod. 
  
 
 
 
Návrh na usnesení předložila Mojžíšová Pýchová Denisa   
         schváleno  6 hlasy  
         proti  0 
 
Závěr zasedání provedl starosta obce v 18.07 hodin. Poděkoval za účast a pozval na další 
zasedání, které se bude dle plánu konat dne 2. 7. 2008 
 
 
 
 
 
 
 
Zapsala: Kovaříková Jaroslava 
 
Ověřovatelé: Hruška Jiří      
  Králová Věra       
 
 
 
 
 
 
 
………………………..    …………………………… 
Ing. Tomáš Poslt      Václav Vávra  
starosta obce       místostarosta obce 
 
 


